



Product Information Sheet

Reference: _____

流動數據產品 / Mobility Data Products

牌子 / Brand	Linksys
型號 / Model	Linksys Velop Pro 7 MBE7001
原產地 / Place of manufacture	越南 Vietnam
主要功能 / Key features	<p>Velop Pro 7 三頻 Mesh WiFi 7 路由器</p> <ul style="list-style-type: none"> 極快速度且節省電池壽命 — WiFi 7 提供比 WiFi 6** 快 2.4 倍的 WiFi 速度，提供無縫串流多個 8K 或 4K 串流媒體、無延遲的線上遊戲和快速下載，同時節省設備電池壽命。 零 WiFi 死角，提供更穩定連接 — 不論您的家庭大小、形狀或結構如何，都可以告別 WiFi 死角，輕鬆新增節點以進一步擴展覆蓋範圍。 多千兆網絡能力 — 通過內置的 2.5G 網絡端口，連接互聯網，確保您的路由器不會成為您未來升級的瓶頸。 簡潔美觀 — Velop Pro 7 除了 WiFi 連線表現最佳，嶄新的水滴型簡約設計更輕鬆與您的家居融為一體。 快速設置 — 讓您在不到 10 分鐘內完成設置，升級互聯網**。 無需訂閱 — 輕鬆管理您的路由器，免費使用內置的安全瀏覽功能保護家人，並為孩子設定上網時間表。 您的隱私，您的選擇 — Linksys 不追蹤您的瀏覽數據、應用程式使用情況及網絡活動，亦不會收集您的數據用於人工智能。 持續關心地球的環保設計 — 包裝材料使用 60% 的再生塑料和 60% 的再生紙，油墨使用環保大豆油墨，100% 可回收的鋁材料，不含任何泡沫材料。 <p>Velop Pro 7 Tri-Band Mesh WiFi 7 Router</p> <ul style="list-style-type: none"> Super-fast speed & saves battery life - WiFi 7 provides 2.4X faster WiFi than WiFi 6** for seamless streaming of multiple 8K/4K videos, lag-free online gaming, and lightning-fast downloads, all while conserving your device's battery life. No more WiFi dead spots - Say goodbye to WiFi dead spots regardless of size, shape or build of your home. Easily add Nodes to extend the coverage even further. Multi-gigabit internet capable - Futureproof your WiFi with the built-in 2.5G internet port. Ensure your router won't bottleneck your future upgrades. Beautifully simple - Velop is designed to blend into your home because WiFi routers perform best when they're out in the open. Lightning fast setup - Our superfast setup allows you to upgrade your internet in less than 10 minutes**. No subscriptions required - Effortlessly manage your router, keep your family protected with built-in safe browsing, and set internet bedtime schedules for your kids - free of charge. Your privacy, your choice - Linksys does not track your browsing data, app usage, online activities, or collect your data for AI. Continuously caring for our planet - Eco-Conscious Design: 60% recycled plastic, 60% recycled paper and environment friendly soya ink used in the packaging, 100% recyclable aluminum, and 100% foam free.
數據傳輸/網絡連接制式 Data transfer/network connectivity protocol	Wi-Fi 7 IEEE 802.11be/ax 6 GHz IEEE 802.11be/ax/ac/n/a 5 GHz IEEE 802.11ax/n/g/b 2.4 GHz
配套 / Packaging List	Velop Pro 7 <ul style="list-style-type: none"> 1 x MBE7001 units 1 x RJ45 網絡線 / Ethernet cable 1 x 電源適配器 / Power adapters 1 x 快速安裝指引 / Quick Installation Guide



產品價格/ Price	請參照銷售備忘錄/發票 As per Sales Memo/Invoice	
附加費 / Additional Delivery Charge	指定地區/ 地址 (如離島) 有可能需付額外送貨附加費 Additional delivery charge may be added for specific area/ location (e.g. outlying island)	
保修人身份 / Identity of repair service provider	Synnex Technology International (HK) Ltd	
保修地址 / Repair service address	<p>聯強國際旺角客戶服務中心</p> <p>客戶服務中心 地址: 九龍旺角登打士街 32-34A 號歐美廣場 21 樓 01 室 熱線電話: 39442347 服務時間: 星期一至星期五, 上午十時至 下午七時 星期六, 上午九時至 下午一時 星期日及公眾假期休息</p> <p>Synnex Service Center Address: Room 1, 21/F, Omega Plaza, 32-34A Dundas Street, Mongkok, Kowloon Tel.: 39442347 Business Hours: Monday to Friday : 10:00 - 19:00 Saturday: 09:00 – 13:00 Sunday & Public Holidays : Closed</p>	
換貨政策 / Exchange policy	<p>你可於銷售單日期起計 14 天之內攜同流動通訊設備到我們的門市更換一次, 詳情請參閱銷售單之條款及細則。</p> <p>You may exchange the Mobile Equipment once within 14 days of the date of Sales Memo by returning the Mobile Equipment to our shops. Please refer to the terms and conditions on the Sales Memo for details.</p>	
保修期 Warranty period	主機 / Main Unit	36 個月* 36 months*
	配件 / Accessory	電源適配器: 36 個月* Power supply adapter: 36 months*

上述產品資料摘錄自生產商/供應商文獻及/或由生產商/供應商所提供之資料

The above information is extracted from literature and / or information on this product by manufacturer / supplier

Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited / CSL Mobile Limited 香港移動通訊有限公司

查詢熱線 Enquiry hotline: 2512 3123

<http://hkcsl.com>